
VêrCâg ouertcg tI. april2Ot9

Aanawezig: Arnco Smeep (ltl/Ð)" Cynthria Fafllamdt (Fantij voon de Ðiien'ern)" Ell[em R¡hnan (Fartij voor de
Däerem), ll'llarrn Vel'beerar (partijcornbimatie)" loep ll'aks (S0plurs)" Mfieke Bor¡tfir¡¡äs (pantäjconnbinatie)"
Kees de Jomg (OraEebouwd), Louis rran der Kallen (Ores Watenln lt$ie[s Muneau (West-Brabant-
Watenbreed), frlans Feten Verroen (CDA), Hans Koc¡< (Bedrijven)" Fluulb Ftie[tjes" Anton Merks en
tr[oma B{erlkens (arnnbtelijke ondersteuning}

(1) Openúng

FËuub Fliel$es opent de vergaderinE. Hrj geeft daarbij aan dat ir¡ de individuele gesprekken met de
fracties is aangegeven dat de fracties graag nader tot elkaar willen komen, ook qua inhoud" Gelet
daarop is de opstelling van de vergadenrrimte anders, en zijn er minder pensonen per
ftactie/paûijcombinatie aanwelg, Het voorstel is dat er per fractíe/partijconrbinatie een
gesprekspartners rnet de mogelijkheid dat een tweede penss)n aanwezig is als toehoorder.

Besloten: de aanwezigen stemmen in met het voorstel van de informateur om de
vervolggesprekken plaats te laten hebben met een gesprekspartner per fractie/paftijcombinatie en
desgewenst een tr¡ceede persoon per ftactie/partijcombinatie als toehoorder.

(2) Verslagen I en 4 apnl20tg

Besl-qten:.Het verslag van 1 april 2019 wordt vastgesteld

Besloten: Het verslag van 4 april 2019 wordt vastgesteld"

Daarbij geldt dat de aantekeningen geen onderdeel zijn van deze verslagen.

De verslagen worden toegevoegd aan de rappoftage van Huub Hiel$es, en zijn pas op dat moment
openbaar.

(3) Proces tot nu toe en wat er ís opgehaald

Huub Híeltjes reflecteeÉ op het proces en doet daarbij de volgende mededelingen:

- De Paftij voor de Dieren heeft gebruik gemaakt om de eerder ingebrachte tien punten aan
te scherpen. Deze tien punten zijn inmiddels op ibabs geplaatst.

- De individuele gesprekken met alle fracties/pa¡tíjcombinatie hebben inmiddels plaatsgehad.
De gemaakte gespreksverslagen zijn vastgesteld en gedeeld met de onderhandelaars.

- Daarnaast heeft Huub Hieltjes informeel contact gehad met een aantal fracties.
- Zo ook een gesprek met Anco Sneep en Louís van der Kallen om de gepercipieerde

gevoeligheden tussen de fracties te bespreken. Anco Sneep en Louís van der Kallen geven
ieder een reflectie op deze avond, waarbij zij aangeven dat ze het gesprek als prettíg
hebben eryaren en dat zij ínhoudelijk met elkaar over het waterschapswerk hebben
gesproken.

- Huub Hieltjes geeft aan dat hij Wieke Bonthuis heeft gebeld over de samenstelling van het
dagelijks bestuur dat zich af lijkt te tekenen, omdat dit het verst afstaat van de voorkeur
van de partijcombinatie.

(4) Omvang van het dagelijks bestuur (leden en aantatfte)

Huub Híeltjes vat de standpunten van de fracties samen over het aantal leden in het dagelijks
bestuur, op basís van de índividuele gesprekken en de eerste analyse informateur.

Cgnclusie informateur: Er is een breed draagvlak binnen het algemeen bestuur om het dagel'rjks
bestuur te laten bestaan uit een dagelijks bestuur van vijf DB-leden,

Wat betreft aantal fte voor het dagelijks bestuur. Het huidige dagelíjks bestuur heeft een omvang
van 2,5 fte. Het is mogelijk om dít te verhogen naar 3,0 fte. Een vergelijking met andere
waterschappen leert dat 3,0 fte het meest voorkomende aantal fte is. Huub Hieltjes vat de
standpunten van partijen samen op basis van de individuele gesprekken en de eerste analyse
informateur.
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De pantiiconnrbinaüie geefr aarn dat zij fnet ook voorsfrelbaar achten het aan¡ta[ fte orngeËrijk te
verdelenn affianke[ijk vam eefiì erremh¡ee{ versdhil in mraarte vam portefeufiüles" [þ fradies Bedrijvern
en Ons Vlfaten gevem aan dat er een geül$kmaatIEe verdeling moet zijn" Fractäe @A geefr aara dat zËj
geen bezwaar fiebben tegern een arndere verdelirng" Fnactie l/VD geeft aan dat ziú fìecht aan een
gel[jl<waardËge verdeling" Dit wondt bevestigd door fractie West-Brabant-Watenöreed, S0Pfuls,
Ongebouwd, Partij voor de Dierern" De pantijæmhinatÍe kan zich vinden in de gegeven toelidatürng

Conclusìie infurmateur: het aantal fte kan worden gesteld op 3,0, geliikwaardig vedeetd over de
ÐB-leden, mits dat geredrtvaandigd wordt door de inhoudelljke ambities van het akkootd en de
daarrnee sanrenhangende werkzaamheden van het DB" Hierover is consensus"

Anco Sneep voegt daaraan toe dat het van belang is - gelet op de extra taken - dat de ÐB-leden
voldoende ruirnte en tijd hebben om ldr daarvoor ín te zetten.

(5) Sarnenstelling van het dagelijks bestuur

Huub Hiel$es reflecteert op de lndividuele gesprekken en de samenstelling van het dageliiks
bestuur-

CQnclusie informateur: een dagelijks bestuur met leden vanuit de WD, CDA, Ons Water/West-
Brabant-Wateltreed, Bedrijven en Ongebouwd kan rekenen op meer dan voldoende draagvlak van
he algemeen bestuur.

Veruolgens vraagt Huub Hieltjes of de fracties een dergel¡jk DB kunnen steunen. De
partÚcombinatie geeft aan dat zij met name hechten aan een duidelijke plaats voor natuur, Dit kan
ook worden opgenomen in het bestuurcakkoord. Huub Hieltjes vraagt dan vervolgens als het
bestuursakkoord op dat vlak voldoende stevig is, dat ze in kunnen stemmen met de benoeming
van de DB-leden. De partijcombínatie beaamt dit.

Huub Hieltjes geeft aan dat hij de constructieve opstell¡ng van ftactie zeer waardeelt en danK de
fracties daaryoor.

Besloten: De ínformateur zal de dijkgraaf verzoeken om een integriteitsscan in gang te zettent
voor de vijf beoogde DB-leden.

(6) Reflecteren op hoofdteksten en verdieping aanbrengen op ondenverpen

Huub Hieltjes venruijst naar het concept bestuursakkoord en hij vraagt de fracties wat zi! hiervan
vinden en hoe nu verder? De fracties geven aan dat er aantal ondenruerpen ontbreekt en dat
andere onderwerpen wat mogen worden aangescherpt, Zo ontbreken de onderwerpen financiën,
kwijtschelding, klimaat. De opzet en aanpak spreekt de fractíes wel aan. Van belang daarbij is om
de punten waar de fracties nog níet aan uit ziin te bespreken en dat de onderwerpen goed worden
geclusterd.

Wat betreft het onderwerp financíën geeft Huub Híeltjes aan dat de organisatie ínformatie uítwerkt
op het níveau van de tarieven, in de volgende scenarío: (1) continuering huidig beleid (2)
toevoegíng baggeren vaarwegen en lange termijn assestplanning (4) stijging niet meer dan
inflatie; wat is bezuinigingsopgave? (5) formule voríge bestuursperiode: inflatie * 2,5o/o met
autonome ontwikkelingen en baggeren vaarwegen en lange termijn assetplanning.

Arthur Meuleman kan deze informatie morgen om 11.30u toelíchten in een presentatie aan de
onderhandelaars. Anco Sneep vraagt of het stuk ook kan worden gemaild aan alle AB-leden. Huub
Hieltjes geeft aan dat dit met Arthur Meuleman moet worden besproken, omdat Arthur Meuleman
aangeeft dat er een toelichting nodig is bij de cijfers,

Besloten;.vrijdag L2april2019vanaf 12.30ugeeftArthurMeulemaneentoelíchtingopde
financiën.

Vervolgens stelt Huub Hieltjes voor om de teksten die zijn opgesteld in het concept-akkoord met
elkaar door te nemen.

(7) Financiën, incl. kwijtschelding
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fiedene fractt"e/paffiijænnhinatüe geeft aann uuat het süanndpumt äs tenn aarmziem van krruÊjtsffielding" Dit
fieädt üot het voflgerude beeld: ft'adie BednÍlivern ziet graag een omde¡-zoeil< maar varianten vuaarop
hwåjtsdhetdúrdE op een andere rnamäen kam wordem tragenidrt" Fractie West-Brabant-îñlaterbrreed geefr
aam dat eem omderzoek naar een vaniantem op lmä3itscheådürag" ;zoalls lcwijtsóelding van
anivenängsheffiing" interæssant kan ljn. Fnactie V\rÐ geefr aarn dat z{i z{ú aanrsluit bij de gedacfiten
rmn de frracties Bedrijven en West-Brabant-Waterbneed" mraan dat is on¡delwer? geen breeþunt is.
Fradies CDA, Ons Water, Ongebouwd, partÍ;!ærnbinatien S0Plus, Partüj voor de Dieren pleiten voon
belhoud van het huidige kwijtsdeldingsbeleid.

Bçloþn:Jtet dagelijks bestuur zal niet rnet een voonstel komen orn het huridäg handhavíngsbeleid
te wijzägen" Dit wordt niet opgenomen in het bestuursakkoord, omdat dít staand beleid is.

(8) Communicatie

Huub Hielt"les bespreeK de mogelijkheid orn vrijdag 12 apnl2019 of maandag 15 april 2019 een
nieuwsberidrt te verstt¡ren met daarin een kofte blik op het prcces en welke sarnenstelling van het
dagelijks bestuurzich heeft afgetekend. Erwordt daaftoe een concepttekst besproken.

Besloten: er wordt een nieuwsbericht verstuurd. Het concept wordt op onderdelen aangepast;

- De informatieperiode is afgerond. Op dit moment bevinden we ons in de formatiefase;
- Tekst aanpassen: "de informateur concludeerde dat het eerste voorstel voor de

samenstelling van het DB.......".

(9) Vervolg

Morgen vindt er een presentatie plaats over de financiéle doorberekeningen, vanaf 11,30u tot
16.00u.
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